
 

Reportage i JP av Britta Andersson 

Måndagen den 9 april var det åter dags för ett nytt månadsmöte för SPFseniorerna 

Tenhultsbygden. Tord Brink hälsade välkommen och mötet inleddes med att Inger Gunnarsson, 

med stor inlevelse, läste en dikt som hette “Symötet”.  

Vår gäst, Äldrenämndens ordförande, Cecilia Hjort Attefall var en mycket påläst och kunnig 

person. Hon berättade om vård och boendeformer i kommunen. Genom massmedia får vi ofta 

en felvriden bild av hur det ser ut I verkligheten. 

Hon poängterade att det är viktigt att varje människa får vara en enskild individ så länge man 

lever. 

Vissa frågor ställdes och bl a fick vi veta att äldrenämnden jobbar för att det ska byggas nya 

lägenheter I Tenhult. Västerhäll ska finnas kvar tills ett nytt äldreboende blir klart och det kan 

dröja några år. 

Att parkera med appar är något nytt som inte många I hög ålder har lärt sig att hantera. Cecilia 

tyckte ändå att det är en av de nyheter som är bra och hon tyckte att det kan man lära sig, även 

om det tar ett tag innan man kan. 

Efter kaffet fortsatte frågorna och Cecilia fick en stor och välförtjänt applåd av de nästan 50 

åhörarna. Det blev ett långt och trevligt SPFmöte som slutade med lottdragning. 

Nästa gång vi har månadsmöte i Tenhult kommer det att äga rum den 14 maj och den här 

gången blir det på Ingaryd. 


